

**Referat fra møte i FAU – Kirkevoll Skole  
onsdag 16. Oktober 2019, Kl.19.00-21.00,  
Kvarten:**

**Saksliste:**

1. Godkjenning av innkalling og saksliste til FAU-møte, samt innspill til Eventuelt
2. Velkommen! Presentasjon av representantene og FAU
3. Valg av FAU-leder, -nestleder og –sekretær
4. Årsmøte (se egen innkalling) –kl. 19:15-19:30
5. Orientering om arbeid/metode/arbeidsgruppene- og evnt innspill/diskusjon
6. Innspill: forslag til utbedring av skolevei
7. Innspill: arrangere LAN-kvelder på skolen
8. Eventuelt
9. Inndeling i Arbeidsgrupper
10. Arbeid i gruppene: bli kjent, brain storming, legge datoer for året

**Referat:**

1. Innkalling ble godkjent.
2. Presentasjon av nye og gjengående representanter i FAU, og gjennomgang av FAUs oppgaver og vedtekter.

**Viktigste oppgavene:**

- Bidra til å skape en **god dialog** mellom hjem og skole.
- Legge forholdene til rette for **elevenes trivsel og utvikling** ved å ta opp og uttale seg om saker som gjelder alle ( se innspill som sendes til både rektor og FAU/klassekontakter fra foreldre).
- **Å skape kontakt mellom skolen og lokalsamfunnet** ( skape eierskap til skolen som blant kan motvirke hærverk, søke om midler til utbedring av lekeområder).

**Hva er ikke FAUs oppgaver?**

- Å behandle personalsaker og saker som angår enkeltpersoner.

Vi hadde også en gjennomgang av årshjulet, som tar for seg de oppgavene vi gjør i løpet av ett år.

**Hvordan jobber vi?**

- Spørsmål og innspill fra foreldre og andre kan sendes til FAUs epost, FB siden til FAU, og gå via klassekontaktene.

- Spørsmål angående skolen rettes til rektor som enten/både svarer på mail og tar det opp FAU-møtet.

#### **Hvordan jobber vi med rektor?**

- Kari Eng ( rektor) , står på innkallingslistene til FAU-møtene, og stiller veldig ofte opp på møtene vi har.

**3.** Vi har valgt leder, nestleder og sekretær som henholdsvis er Katrine Stavnes (3C), Birger Norderud Lærum ( 8C), Ann Marie Utne ( 6C).

#### **4. Årsmøte 2019:**

- Gjennomgang av sakliste :

1. Godkjenning av innkalling og sakliste.

2. Valg av møteleder og referent som henholdsvis er Katrine Stavnes (3C) og Ann Marie Utne (6C).

3. Valg av representanter til å få skrevet under protokollen som henholdsvis er Arild Ertesvåg (4B) og Sigrid Simonsen Ofstad (1A).

4. Valg av styret til 2019-2020 (skoleår), som er Katrine Stavnes (styreleder), Birger Norderud Lærum (nestleder) og styremedlemmer Kim Rommetveit, Mette Træland og Inga Fjelltveit Skagseth.

5. Gjennomgang av økonomi:

- Hva skal pengene brukes til? (utbedring av skoleområdet, juleverksted (?), LAN-samling (?), skoledisco o.l)

- Hvordan søker vi midler og hvor? Økonomigruppen har laget en omfattende og et beundringsverdig hefte, der de i dialog med et firma har fått pris på utbedring av enkelte områder på skolen. Det er ambisiøse mål som settes, men grundig forarbeid har blitt gjort i forkant, og selv om sannsynligheten for at alt innfris er liten, er det en kjempe mal å bevege seg etter og bruke til søknadsprosessene.

- Likviditeten/saldo per i dag ligger på 176 564, 41 kr , men vil bli noe mindre da vi ikke har mottatt alle fakturaene fra Jubileumsforestilling som ble holdt før sommeren. Men likevel så har vi godt med midler.

**Møteleder hevet møtet klokken 19.30.**

#### **5. Orientering fra rektor: (med innspill fra foreldre og informasjon fra rektor)**

a) Vedrørende arbeid på nedre plass ved parkeringen: Mail fra rektor og BG kommune. Informasjon om BMX-banen nede med p-plassen foran skolen. Elever har tegnet/designet banen og arbeidet utføres av entrepenører. Skal ikke legges asfalt pga sikkerhet ( fall, skader o.l)

- **Hva gjenstår?** Se mail fra BG-kommune.

FAU ble enige om at mailen fra BG-kommune burde bli lagt ut på FB-siden for FAU og klassene forøvrig, fordi det er mange foreldre som lurer på hvordan prosjektet skal gjennomføres, og det kan kanskje åpne for flere innspill eller bekymringer fra foreldre. Det er kanskje lurt å involvere foreldre og elever i prosessen, og ikke gi de et skriv i etterkant av at det er ferdig. Kanskje lurt å få et svar omgående slike at vi legger det ut i forkant av neste FAU-møte, og dermed har foreldre i ulike klasser en mulighet til å komme med innspill som vi kan ta opp på neste FAU-møte. **Leder kontakter rektor om til å legge ut informasjon.**

b) **Innspill fra forelder:** skolebilder- henvendelse fra foreldre og svar fra rektor. Evaluering av skolebilder, pris og at vi betaler i forkant av før vi ser bildene.

**Hva kan vi gjøre?** Innspill til rektor at vi ønsker en fotograf som har en ordning der vi kan bestille bilder etter vi har sett resultat. Øke lengden av når fotografen er der er et innspill fra noen, i tilfelle sykdom hva det angår portrett bilder. **Spørsmål som skal stilles til Rektor:** Har man tidligere fått gratis katalog og hvorfor? Er det mulig å finne fotograf som tilbyr gratis skolekatalog?

**Leder formidler innspill til rektor.**

## **6. Orientering om arbeid/metode/arbeidsgruppene og eventuelle innspill og diskusjoner:**

- a) Vi ønsker å få mailer (med info som skal diskuteres på FAU-møtet) før møte, og annen informasjon for å kunne forberede oss bedre til møtene. Ikke minst dele dette for klassene, i og med at vi skal være representanter for dem. Det er mer tidseffektivt å være forberedt, simultant som at deling av mail og annen informasjon med foreldrene i de ulike klassene vil åpne for at flere stemmer blir hørt, og kanskje øke tilhørigheten til skolen og dets prosjekter.
- b) Vi blir enige om å fortsette å ikke sende FAU-innkalling til vara. Det er ikke skrevet i stein. Med mindre de skal stille for FAU-representantene.
- c) Trafikalt grunnkurs skal egentlig gå gjennom FAU- se informasjon på FB-siden for info. Samarbeider med skolen, og informasjon for de det er tilgjengelig tilbud for. **Innspill på at Kims Trafikkskole er dyrere enn andre ( er anbudet godt nok gjennomført?)** .Vi ble enige om at en av arbeidsgruppene skal finne ut om det finnes bedre tilbud.
- d) En del spørsmål om hva kan vi gjøre for å trekke elevene på skolen? Føle mer tilhørighet til skolen. Forslag til Mini Disco til 1.-3. Klasse, juleverksted (trinnsvis ? ) osv. Kanskje en av gruppene (skole/hjem) kan

finne aktiviteter som har som mål å styrke både fellesskapsfølelsen og tilhørigheten til skolen? (spørre klassene om innspill også)

- e) Det dukket også opp spørsmål om vi kunne booke politiet hvert år, blant annet også fordi de er vanskelige å få tak i. Dette kan tema-gruppen forhøre seg om. Og siden det ikke ble holdt noe tema-kveld sist skoleår, ble det foreslått at vi kunne ha en til temakveld dette skoleåret. Det som kunne ha vært fornuftig var å høre med rektor om hav som "rører" seg blant elevene, og hente inn et foredrag spisset til dette (nettvett, kroppspress, mobbing på nett o.l ).
- f) Det ble tatt opp en del bekymringer vedrørende nettvett, og vi kunne holde flere kurs enn bare det som holdes i regi av Barnevakten. Hva kan FAU anbefale ifht nettvett? Ha tema-kveld? Fast arrangement for 1.klassinger? Klassekontakter kan oppfordre til å ha et foreldremøte angående regler ifht spille og media retningslinjer? Link til Barnevakten om hvordan å få dette til.

### **7. Innspill fra forelder til rektor og FAU: Utbedring av skolevei?**

- gjørmete nede ved broen over elven til skoleveien. Hvem skal utbedre dette? Hvem har ansvar for vedlikehold av denne broen? Kirken? Legge ut dette på FB-siden. Enkelte mener rektor ga et diffust svar på hvem som har ansvar.

Hva kan man gjøre med gjørmete vei? Underlag og grus? Dreneres først? Hvem har ansvaret?

- Belysning. Skal meldes til BKK og eventuelt kommunen. Blir merket her at det er dårlig belysning generelt. Videreformidle til skolen.
- Når det er glatt – strøs det?

**Leder følger opp med rektor og hører med Kirken.**

### **8. LAN-kveld: Innspill fra forelder:**

Det ble foreslått en LAN-kveld for 8.trinnet slik som speideren også holder, blant annet fordi vi ikke har en ungdomsklubb som er aktiv lengre og når høsten kommer trekker ungdommen og barn generelt inn.

**Ungd/aktivitetsgruppen ser nærmere på dette.**

Det blir i så fall et behov for et gitt antall foreldre som kan være frivillige og bistå slik at kvelden kan gjennomføres. Er det en gruppe som kan se videre på dette?

### **9. Eventuelt:**

- a) Skolebussruter på app vanskelig å finne frem. Fordi rektor ikke var her i kveld, ble det vanskelig å få svar på dette. Leder tar spørsmålene til rektor.
- b) Planaksjonen- mangler engasjement fra aktivitetsgruppen. Hva kan vi gjøre? FAU har andre vedtekter som vi skal følge opp. Vi har bedt om å få tilsendt en tekst og promotere dette på FAUs FB-side. Ingen flertall for å gjenoppta ansvar gjennom aktivitetsgruppen for dette.

**10 .** Arbeid i gruppene ( hovedsakelig introduksjon av hverandre og utveksling av kontaktinformasjon).

Møtet ble hevet klokken 21.00.

Neste møte er onsdag 6.november klokken 1900-2100.

Referent: Ann Marie Utne